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Interpelacja. 

Na prośbę mieszkańców zwracam się z uprzejmą prośbą do Pana Prezydenta o udzielenie 
odpowiedzi na poniższe pytania: 

• kiedy i w jaki sposób zostanie wyremontowana ulica Jerzynowa na odcinku od ul.
Giedroycia do wiaduktu trasy S7? Na ww. drodze odbywał się transpmt materiałów
budowalnych oraz ziemi przez okres budowy S7.

• kiedy i w jaki sposób zostanie zabezpieczony szlak wędrówek zwierzyny leśnej
(sarny, jelenie, dziki, lisy)? Nadmieniam, że trasa S7 przecina naturalny szlak
wędrówek ww. zwierzyny.

• kiedy i w jaki sposób zostanie odwodniony teren wokół S7 w rejonie os. Mogiła?
Podczas budowy drogi nawieziono dużą ilość ziemi co zaburzyło równowagę wodna
na ww. terenie. Spowodowało to podtopienia okolicznych łąk i posesji.

• kiedy właściciele gruntów (rolnicy, właściciele stadnin koni) będą mogli korzystać z
terenów położonych po obydwu stronach trasy S7?

Z góry dziękuję za odpowiedź. 

Z wyraza : ;,;zunku. 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 
Ochrony Informacji Niejawnych]


